
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  09/07/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τoν κ. Υπουργό  Υποδομών και Μεταφορών 
            2) Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
 
 
ΘΕΜΑ: «Καθυστέρηση στις μεταβιβάσεις  μεταχειρισμένων αυτοκινήτων» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Καταγγελίες πολιτών αναφέρουν μεγάλες καθυστερήσεις στις διαδικασίες μεταβίβασης 
αυτοκινήτων, παρά το γεγονός ότι η κατάθεση των σχετικών δικαιολογητικών δύναται 
πλέον να διεκπεραιωθεί και από τα Κέντρα Εξυπηρέτησης Πολιτών, μειώνοντας τις 
τεράστιες ουρές που είχαν σημειωθεί στο αρμόδιο Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών 
κατά το παρελθόν. 
 
Συγκεκριμένα, πολίτες επισημαίνουν ότι παρά το γεγονός ότι κατέθεσαν τα απαιτούμενα 
δικαιολογητικά στα ΚΕΠ, συνοδευόμενα με  την αίτηση μεταβίβασης και το αντίστοιχο 
παράβολο, ενημερώθηκαν ότι η διαδικασία ολοκλήρωσης και η έκδοση της άδειας 
κυκλοφορίας επ’ ονόματι του νέου ιδιοκτήτου του αυτοκινήτου, θα χρειαστεί τουλάχιστον 
1,5 μήνα. 
 
Η άνω καθυστέρηση σαφώς δημιουργεί πρακτικά και νομικά προβλήματα. Αφ’ ενός η 
μεταβίβαση δεν έχει ολοκληρωθεί τυπικά και αφ’ ετέρου το ίδιο το αυτοκίνητο δεν μπορεί 
να χρησιμοποιηθεί. Ως εκ τούτου, δημιουργείται τεράστια αναστάτωση και ταλαιπωρία 
στους πολίτες, οι οποίοι επιθυμούν είτε να αποκτήσουν είτε να μεταβιβάσουν ένα 
αυτοκίνητο. 
 
Υπενθυμίζεται δε, ότι η πρόβλεψη ολοκλήρωσης της άνω διαδικασίας και μέσω των 
Κέντρων Εξυπηρέτησης Πελατών, υποτίθεται πως θα καθιστούσε την μεταβίβαση 
ταχύτερη και αμεσότερη. 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6339

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/7/2022



1) Για ποιο λόγο απαιτείται τόσο μεγάλο χρονικό διάστημα η έκδοση άδειας 
κυκλοφορίας του αυτοκινήτου  υπό το όνομα του νέου ιδιοκτήτη, εφόσον η 
διαδικασία διεκπεραιώνεται μέσω των ΚΕΠ; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου η διαδικασία μεταβίβασης αυτοκινήτων 
να καταστεί πραγματικά ταχύτερη; 

3) Έχετε εκπονήσει κάποιο σχέδιο, κατά το οποίο η μεταβίβαση αυτοκινήτων θα 
μπορούσε να ολοκληρώνεται ηλεκτρονικά από τους ίδιους τους ενδιαφερόμενους; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




